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Abstract (en)
The marking-out tool (10) has a first leg (11) on which two slides (13.1, 13.2) travel. Firmly connected to the first leg is a second leg (12) on which
two second slides (14.1, 14.2) can be moved to and fro. As a result of the points of intersection of the slides, four points are fixed with one setting, at
which points the marking-out of a workpiece upon which the marking-out tool is laid can be performed. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Anreißwerkzeug (10) weist einen ersten Schenkel (11) auf, auf dem zwei Schieber (13.1, 13.2) laufen. Mit dem ersten Schenkel ist ein zweiter
Schenkel (12) fest verbunden, auf dem zwei zweite Schiber (14.1, 14.2) hinund herschiebbar sind. Durch die Uberkreuzungsstellen der Schieber
sind vier Punkte mit einer Einstellung festgelegt, in denen ein Anreißen auf einem Werkstück erfolgen kann, auf das das Anreißwerkzeug aufgelegt
ist.
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